
KOMISJA  EDUKACJI,
ZDROWIA,  SPORTU,  KULTURY

I POLITYKI  SPOŁECZNEJ

AO.BR.OO12.4.12.2019

PROTOKÓŁ  #fl  1  2/2019

Z  POSIEDZENIA

KOMISJI  EDUKACJI,  ZDROfl,  SPORTU,  KULTURY  I  POLITYKI  SPOŁECZNEJ

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  16  grudnia  2019  r.

W  posiedzerńu  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej,  które

odbyło  się w dniu  16 gnidnia  2019  r. w Nowym  Tomyślu,  udział  wzięli  członkowie  oraz

zaproszeni  goście,  zgodnie  z dołączoną  do protokołu  listą  obecności.

Na  posiedzeniu  nieobecny  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcźn  Brambor  oraz  radny

Adam  Pilc.

Lista obecności  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu, Kultury  i Polityki  Społecznej  stanowi  załącznik

nr  I do  protokołu.

Przewodniczący  Komisji  otworzył  posiedzenie,  powitał  wszystkich  obecnych

i poinformował,  że w  punkcie  4 porządku  obrad  wprowadza  się  punkt:,,Analiza  mateńałów  na

sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu",  a kolejne  punktyulegają  przesunięciu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  iru'ie  zgłoszerńa?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do realizacji  porządku  obrad.

I

A-d.l.

Ocena sytuacii  finansowei  SP ZOZ  oraz perspektywa  wielkości  ryczałtu  na 2020r. Ocena

postępów  prac  modernizacyinych  szpitala.
Glowna  Księgowa  SP ZOZ  -  Beata  Wolanin  przedstawiła  sytuację  finansową  szpitala

na dzień  31 października  br.  Przedstawione  zostały  zobowiązania  wymagalne,  zobowiązania

ogółem  oraz  wysokość  należności.

Zastępca  Dyrektora  SP  ZOZ  - Marek  Ratajczak  omówił  sprawy  związane

z dostosowywaniem  szpitala  do wymogów  rozporządzenia.  Dyrektor  przekazał  do wglądu

koncepcję  przebudowy  Centralnej  Sterylizatorni.

Komisja  podjęła  dyskusję  w  sprawie  przebudowy  Oddziału  Połoźrńczo  -

Ginekologicznego  oraz  Oddziału  Noworodkowego,  a także  Zakładu  Opiekuńczo  -

Leczniczego  w Opalenicy.

Zastępca  Dyrektora  SP ZOZ  -  Marek  Ratajczak  przedstawił  perspektywę  ryczałtu

na 2020  rok.

Przewodniczący  zarnknął  dyskusję.



A-d.2.

Analiza  proiektu  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2020r.
Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  omówiła  główne  założenia  do projektu  budżetu

na rok  2020  oraz  wykaz  przedsięwzięć  do Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2020-2030.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  czy  dochody  ze  sprzedaży  w  kwocie

1,5  mln  zł są  zgodne  z wyceną?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że  tak i są  to  dane  otrzymane  z Wydziału

Gospodarki  Nieruchomościami.

Przewodniczący,  z uwagi  na brak  dalszych  pytań,  poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2020.

,,za"  -  9 głosów

,, przecźw  "  -  O głosów

,, wstrzyrnujących  się"  -  O głosów

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego

na  rok  2020.

Komisia  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  ź Polityki  Społecznei  wydała opinie  w sprcrwie

proiektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomvskiego na rok 2020, która stanowź  załqcznik
m  2 do protokołu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2020-2030?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

,, za  "  -  9 głosów

,, przecźw  "  -  O głosów

,, wstrzymrtjących  sźę"  -  O głosów

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2020-2030.

Komisia  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu,  Kvdtury  i Polźtvki Społecznei wydała opinię  w sprcrsńe

proiektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniei  Prognozy  Finansowei  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2020-2030,  która  stanowi  zak4cznik  nr  3 do protokołu.

0  godzinie  12.45  na  posiedzenie  Komisji  przybył  radny  Adam  Pi[c.

A-d.3.

Opracowanie  planu  pracy  Komisii  /ź(! 2020r.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  do  propozycji  planu  pracy  Komisji

na  2020  rok?  Nikt  się  rńe  zgłosił.
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Ad.4.

Analiza  materiałów  na sesię  i zaopiniowanie  proiektów  xichwałRady  Powiatu.

*  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarr4du  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  do  sprawozdania  Starosty  z działalności

Zarządu  w okresie  międzysesyjnym?  Pytań  nie  było.

i

*  ProjektuchwaływsprawiezmianybudietuPowiatuNowotomyskiegonarok2019.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o omówienie  zmian

w  budżecie  powiatu  na 2019r.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w  budżecie.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?  Nikt

się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultuiy  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  bxidł,etu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  tm  lata  201  9 -  2029.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektuuchwały?  Pytań  iuwag

rńe  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polityki Społecznej jednogłośnie pozyfflwnie
zaopitxiowała  projekt  gichwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  /ź(l  lata  2019  -  2029.

*  Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do projektuuchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  sposobu  rozpatrzenia  petycji  z dnia  18 listopada

br. złożonej  w interesie  publicznym  w zakresie  zmiany  przepisÓwprawa.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytaniabądźuwagi  doprojektuuchwały?  Pytańiuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  gichwały  w sprawie  sposobu  rozpatrzenia  peĘcji  z dnia  18  listopada  br. złof,otzej

w interesie  publicznym  w zakresie  zmiany  przepisów  prawa.
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*  Projekt  uchwaly  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatti  Nowotomyskiego

na  2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

rńe  było,

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

na  2020  rok.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  na  2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i PoliĘki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na  2020  rok.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej

na  2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej

na  2020  rok.

*  Projektuchwaływsprawieokreśleniarozkładugodzinpracyaptekogólnodostępnych

na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2020  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektuuchwały?  Pytań  iuwag

nie  było,

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i PoliĘki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  ucliwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych

na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2020  rokgi.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  programu  naprawczego  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi

w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczącyzapytał,  czysąpytarńabądźuwagi  doprojektuuchwały?  Pytańiuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

,,za"  -  9 głosów

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzyrmtjących  się"  -  I głos
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Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polifflki  Społecznej większością  głosów pozflywnie
zaopitxiowała  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  prograwi  naprawczego  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Posiedzenie  Komisji  opuścźł  radny  Adam  Frąckowiak.

*  Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwa% nr  VI/43/2019 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  27  lutego  2019  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących

/ź(F terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczotxe  środki

Państwowego  Funduszu  Re1iabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2019  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytarńa  bądź  uwagi  do  projektuuchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

l

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultuiy i Polityki Społecznej jednogłośnie pozyfflwnie
zaopiriiowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  m  VI/43/2019  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  27 hdego  2019  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i  społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkującyc1i  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2019  roku.

*  Projekt  uc1iwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  szczegółowych  wymogów

dotyczących  raportu  o stanie  powiatu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektuuchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  szczegółowych  wymogów  dotyczących  raportu  o stanie

powiatu.

I

*  Projekt  gichwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Staro$
Nowotomyskiego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowarńe  projekt  uchwały.

,,za"  -  7 głosów

,, przecźw  "  -  O głosów

,, wstrzymttjących  się"  -  2 głosy

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i PoliĘki  Społecznej  większością  głosów  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Starosty

Nowotomyskiego.

*  Projekt  gichwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Dyrektora  Poradni

Psycliologiczno-Pedagogicznej.
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Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultuiy  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Dyrektora  Poradni  Psychologiczno-

Pedagogiczmj.

Przewodniczący  zaproponował,  aby  projekty  uchwał  od punktu  5n) do 5s) przegłosować

,,blokiem".  Komisja  przyjęła  przedstawioną  propozycję.

*  Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego

dla  Dorosłych  w Zbąszyniu.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zamiaru  likwidacji  I Liceum  Ogólnokształcącego

dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyśhi.

*  Projekt  uchwa5  w sprawie zamiaru  likwidacji  Szkoły Policealnej  dla Dorosłych
w Nowym  Tomyślu.

*  Projekt  uchwap  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla Młodzieży

w Nowym  Tomyślu.

*  ProjektuchwaływsprawiezamiarulikwidacjiBursySzkolnejwNowymTomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do projektów  uchwał?  Pytań

iuwag  nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  ww.  projekty  uchwał.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘumie

zaopiniowała  wvp. projekty  uchwał.

Na  posiedzenie  Komisjź  przybył  radny  Adam  Frąckowiak.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usxmięcie  pojazdów  z drogi

iich  przechowywanie  oraz wysokości  kosztów z fflm związanych.
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do  projekhi  uchwały?  Pytańiuwag

I nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polhyki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

iich  przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  gichwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek

opłat za zajęcie  pasa drogowego /ź(! cele niezwiązane  z budową, przebudomb

remontem,  utrzymaniem  i ochroną  dróg,  których zarządcą  jest Zarząd  Powiatu

Nowotomyskiego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytarńa  bądź  uwagi  do projektu  uchwały?

Komisja  dyskutowała  na  temat  wysokości  stawek.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury  i Pol%ki  Społecznej jednogłośnie pozyĘwnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  xistalenia  wysokości  stawek  opłat
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za zajęcie  pasa  drogowego  na cele niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem

iochroną  dróg, którycli  zarr4dcą  jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego.

*  Projektuchwaływsprawieustaleniawysokościopłatzausunięcieiprzechowywanie

statków  lub  iwych  obiektów  pływającyc/i  H) roku  2020.

Przewodniczący  zapytał,  czy  sąpytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozyĘwnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2020.

*  Projekt  ucliwa0  w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie  kolejnej  umowy  użyczenia.
Przewodniczącyzapytał,  czysąpytaniabądźuwagi  doprojektuuchwały?  Pytańiuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Politykź  Społecznej  jedtxogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  gimowy  użyczenia.

*  Projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2727P

na  teretzie  gminy  Zbąszyń  (tj.  działki  o nr  ewid.  1442  obręb  3015064.0001  Zbąszyń)-

Przewodniczący  zapytał,  czysąpytaniabądźuwagi  do  projektuuchwały?  Pytańiuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowarńe  projekt  uchwały.

Komisja Edukacji,  Zdrowia, Sportu, Kultury  i Polityki  Społecznej jednogłośnie  pozyfflwnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2727P  na  terenie

gminy  Z%szyń  (tj. działki  o fl/'  ewid. 1442 obręb  3015064.0001  Zbąszyń).

*  Projekt  uc1iwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  odcinka  drogi

nr  2759P  od  km  O,OOO do +0,925  km  ixa terenie  gminy  Miedzichowo  (tj. działka

o nr  ewid.  75 i część  działki  88, obręb  3015032.000  Piotry).

Przewodnieząey  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do  projektu  uchwały?  Pytań  iuwag

nie  było.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  odcinka  drogi

nr 2759P  od km O,OOO do +0,925  km na terenie  gminy  Miedzichowo  (tj. działka  o nr eu»id.

75 i część  działki  88, obręb  3015032.000  Piotry).

*  Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  podjęcia  rozwiązań  w kierunku

poprawy  sytuacji  kadrowej  i  finansowej  w systemie  opieki  zdrowotnej.
Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

*  SprawozdaniezdziałalnościKomisjiRewizyjnejza2019rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.
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*  Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  w Powiatowym  Urzędzie  Pracy

w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

*  Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  w Samodzielnym  Publicznym

Zakładzie  OpiekiZdrowotnej  imienia  doktoraKazimierzaHołogi  wNowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  rńe  było.

Posźedzenźe  Komisji  opuścił  radny  Dariusz  Chłopek.

i.
Wnioskiiopinie  Komisii:

a) zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zashtżony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"

(dla  pana  Jerzego  Nowaka)

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytarńa  lub  uwagi  do wniosku?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  wniosek  pod  głosowanie.

Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultuiy i Polifflki Społecznej jednogłośnie pozflywnie

zaopiniowała  wniosek  o nadatxie  tytułu,,Zasłuf,ony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"  dla  pana  Jerzego

Nowaka.

A-d.5.

Sprawy  róine.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  z członków  komisji  chce  zabrać  głos.  Nikt

się  nie  zgłosił.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  zakończył  posiedzenie

Komisji.

Przewodnźczący

Korrńsji  Edukacji,  Zdrowźa,  Sportu,

KulturyiPolitykt  Społecmej

Jacek  Pieprzyk

V

Protokolant.'
Agpiies:ka  Henic:
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Załącznik  nr  1

Lista  obecności  na  posiedzeniu

Komisii  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu, Kultury  i Polityki  Społecznei
w dtxiu  16  grudriia  2019r.

1.  Jacek  Pieprzyk

2. Dariusz  Chłopek

3. Marcin  Brambor

4. Konrad  Drąg

5. Adam  Frąckowiak

6. Dorota  Kaczmarek

7. Ireneusz  Kozecki

Przewodniczący

Wiceprzewodniczący

Członek

Członek

Członek

Członek

Człotxek

Członek

Członek

Członek

Członek

8. Zbigniew  Markowski

9. Adam  Pilc

10. Tomasz  Szczechowicz

11. Paweł  Wikoszarski

Goście:
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